
PROTOKÓŁ Nr 31/22 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej 

z dnia 28 grudnia 2022 r. 

 

Obecni Członkowie Komisji według załączonej listy obecności. 

Posiedzenie otworzyła P. Małgorzata Edyta Gawor-Szczepanik – Przewodnicząca Komisji. 

P. Przewodnicząca poinformowała, że przedmiotem posiedzenia będą następujące sprawy: 

1. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2022 rok. 

2. Uchwalenie planu pracy Komisji na 2023 rok. 

3. Sprawy różne. 

P. Przewodnicząca zapytała czy są inne propozycje do otrzymanego porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie – 5 głosami „za”. 

 

Punkt 1. 

P. Przewodnicząca odczytała projekt sprawozdania z pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej za 2022 r. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do odczytanego projektu sprawozdania. 

W wyniku głosowania sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 

Społecznej za 2022 r. zostało jednogłośnie pozytywnie zaopiniowane – 5 głosami „za”. 

Stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punk 2. 

P. Przewodnicząca przedstawiła projekt planu pracy Komisji na 2023 rok.  

R. Lidia Rowicka powiedziała, że w tamtym roku nie był stworzony regulamin i konkurs. Nie 

było również wizyt w szkołach. Plan jest skopiowany z poprzednich lat. Może dopiszemy coś 

ciekawego do planu, np. jaki konkurs i kiedy będzie przeprowadzany. 

R. Emilia Cholerzyńska powiedziała, że jest to plan ogólny i na bieżąco można zmieniać. 

R. Lidia Rowicka dodała, że należało by ustalić dla kogo taki konkurs, dla dzieci czy dla 

KGW. Warto coś zaplanować żeby zrobić coś konkretnie. Jeśli nie ma propozycji zmiany 

planu to  jestem za tym aby go zatwierdzić. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że konkurs dla dzieci należało by zorganizować w roku 

szkolnym. 

R. Lidia Rowicka dodała, że opracowanie regulaminu konkursu jest zaplanowany na I 

kwartał. Zapytała czy przy likwidacji szkoły będzie przedstawiciel z gminy czy z komisji. 



 

P. Przewodnicząca powiedziała, że organem prowadzącym jest gmina. 

R. Lidia Rowicka dodała, że myślała, że w tym przypadku najpierw rodzice zostaną 

poinformowani a dopiero później podjęcie uchwały. 

R. Emilia Cholerzyńska powiedziała, że nie można zacząć procedury bez podjęcia w 

pierwszej kolejności uchwały o likwidacji. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że musimy się trzymać przepisów. 

R. Emilia Cholerzyńska powiedziała, że wszystko jest tak sprawdzane że musimy kierować 

się przepisami prawa. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że o konkursie możemy bardziej szczegółowo porozmawiać 

bliżej terminu konkursu. 

P. Przewodnicząca poddała pod głosowanie plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Opieki Społecznej na 2023 rok, który został przyjęty jednogłośnie – 5 głosami „za”. Stanowi 

ono załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 3. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokolant                 Przewodniczący Komisji 

 

/-/Edyta Kowalczyk                /-/ Małgorzata Edyta Gawor-Szczepanik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


